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Lanovka na Ještěd, protipovodňová opatření na Lužické Nise,
rekonstrukce plaveckého bazénu, rozpočtové určení daní, oprava ulic
Sokolská a Jablonecká či tramvajová doprava. To vše a mnoho dalšího
projednaly dnes na svém společném jednání Rada Libereckého kraje a
Rada statutárního města Liberec.

Co konkrétně jednání přineslo, shrnuli na tiskové konferenci hejtman Libereckého kraje Martin
Půta a primátor statutárního města Liberec Jaroslav Zámečník.

 Záznam tiskové konference ke zhlédnutí níže:


